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              018 26   Plevník-Drienové  255 
 

 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  05.11. 2015 
 
Prítomní poslanci:        Félix Adamec,  Ľubomíra Čičútová, Soňa Jantošová,  Jana Muráňová,  Milan Kušnier, 
                                         PhDr. Mária Jandová PhD., Bc. Miroslav Smädiš, JUDr. Alica Harišová, Ján Kuchár 
    
Starosta obce:                Miroslav Kremeň 
 

Kontrolór obce:             Ing. Milan Kremeň 
 

Zápisom poverená :     Ing. Milena Kremeňová  
 

Občania :               Ing. Jozef Štens, Jaroslav Urík, Ľuboš Meliš 
             
Rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným programom: 
 
1.   Otvorenie 
2.   Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3.   Kontrola plnenia uznesení 
4.   Správa o činnosti obecného úradu 
5.   Informácia o zrušení napojenia miestnych komunikácii na cestu I/61 
6.   Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2015 
7.   Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2015 – rozpočtové opatrenia 
8.   Návrh rozpočtového harmonogramu na rok 2016 
9.   Návrh na zaradenie obce do územia pôsobnosti MAS Naše Považie pre programové obdobie  
      2014-2020  
10. Rôzne 
11. Záver 
 
K bodu 1/ Otvorenie 
1. Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a prítomných občanov. Predniesol 
Program zasadnutia OZ. Program  bol poslancami jednomyseľne schválený. 
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Starosta určil za zapisovateľku zasadnutia OZ p. Milenu Kremeňovú, do návrhovej komisie navrhol 
poslancov Janu Muráňovú, PhDr. Máriu Jandovú PhD. a  Bc. Miroslava Smädiša. Za overovateľov zápisnice 
navrhol Ľubomíru Čičútovú a Jána Kuchára. Návrhová komisia a overovatelia zápisnice boli jednomyseľne 
schválení. 
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Zástupkyňa starostu p. Jana Muráňová predniesla kontrolu plnenia uznesení č. 36/2014, 58/2015, 
59/2015, 60/2015, 61/2015, 66/2015 a 22/2011, konštatovala, že uznesenia sú splnené alebo sa priebežne 
plnia. Kontrola plnenia uznesení je prílohou zápisnice. Starosta sa vyjadril k plneniu uzneseniu: 

- vo veci spevnených plôch p. Miroslava Ďurkecha obec stále koná, 
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- predaj pozemkov za Váhom, s účastníkom p. Šimíkom bola uzatvorená zmluva, zaplatil 26 080 € 
ako bolo schválené uznesením OZ a bol podaný návrh na zápis do katastra nehnuteľností, 
s druhým účastníkom p. Jánom Pauschekom zatiaľ nebola zmluva o budúcej zmluve uzatvorená, 
termín je do konca roka 2015, čakajú na schálenie projektu  z eurofondov, 

- predaj akcií Prima banka Slovensko a.s., obec odoslala ponuku na predaj akcií za cenu schválenú 
uznesením OZ, poďakovali nám a viac sa neozvali, 

- nové priestory pre DHZ, pre tento rok obec zabezpečila výmenu 3 ks okien za plastové a elektrické 
vykurovanie s reguláciou - je to dočasné riešenie, 

- list firmy AG Fyto, s.r.o ohľadom   riešenia prístupu na pozemky za rodinnými domami, príslušné 
komisie preverili situáciu, obec nemôže zasahovať do súkromného vlastníctva občanov,  riešením 
je dohoda občanov-vlastníkov pozemkov.   

Diskusia: 
občan p. Meliš – p.Miroslav Ďurkech  sústavne parkoval na jeho pozemku aj napriek opakovaným 
upozorneniam, chcel mu v tom zabrániť, chráni si len svoj majetok. 
K bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 67/2015. 
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 

K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu za obdobie od 24.9.2015 do 5.11. 2015 predniesol starosta obce 
Miroslav Kremeň. Správa je prílohou tejto zápisnice.  
Diskusia: 
poslankyňa Muráňová – Dúbravček reprezentoval v Piešťanoch, kde získali niekoľko ocenneí a taktiež 
hlavnú cenu „Laureát súťaže“ a finančný grant v hodnote 1500 €, ktorým je zájazd podľa výberu z danej 
ponuky, 
poslanec Adamec  - ohľadom podchodu pod železničnou traťou, aby sa bralo do úvahy čo navrhla 
stavebná komisia, teda aby sa urobil jazdný pruh pretože občania, ktorí si tam obrábajú pozemky nebudú 
zachádzať dva kilometre cez nový nadjazd, treba zvážiť povolenie od obce na prejazd iba pre tých 
občanov, ktorí tam majú svoje pozemky, 
poslankyňa JUDr. Harišová – za železničnou traťou je neporiadok a blato, občania tam vozia zhnité jablká 
a konáre, znečistia aj podchod, kto to bude čistiť, 
poslanec Adamec – obecný úrad čistí inde bude aj podchod, 
občan Ing. Štens – prechod bol dimenzovaný na prejazd malotraktoríkov, či povoliť aj prejazd osobných 
aut to treba zvážiť, a že tam občania vyvážajú odpad, treba upozorňovať a zakročiť aby to nerobili, 
poslankyňa PhDr. Jandová – aby sa v podchode riadne vyznačila časť určená iba pre chodcov, 
starosta – riešime to, budú tam osadené značky a budeme brať do úvahy aj stanovisko stavebnej komisie 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 68/2015.  
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 
K bodu 5/ Informácia o zrušení napojenia miestnych komunikácií na cestu I/61 
Starosta obce informoval ako pokračuje riešenie prekopania napojenia miestnych komunikácií pri p. 
Komorášovi a od bývalého družstva na cestu I/61, ktoré dňa 14. októbra prekopala bez akéhokoľvek 
rozhodnutia resp.povolenia SSC a to napriek nášmu nesúhlasnému stanovisku a prebiehajúcemu konaniu 
v tejto veci. Starosta konal, zavolal políciu a podal trestné oznámenie. V archívoch sme vyhľadali 
dokumenty týkajúce sa výstavby cesty I/61. Tieto dokumenty starosta dňa 13.10.2015 osobne odovzdal na 
Okresnom úrade v Trenčíne ktoré jednoznačne preukazujú, že predmetná miestna komunikácia bola 
súčasťou projektu „Rekonštrukcia št.cesty I/61 Vrtižer-Plevník km 174,5-178,2“. Táto stavba bola riadne 
skolaudovaná a odovzdaná do užívania v roku 1983 vrátane časti C 111 Miestne komunikácie, ktorá bola 
súčasťou tohto projektu. Obec v zmysle cestného zákona ako aj zákona o obecnom zriadení zabezpečuje 
správu a údržbu aj tejto komunikácie. SSC IVSC Žilina svojím unáhleným a nezákonným konaním obmedzila 
obci a jej občanom prístup na cestu I/61, ktorý je podľa nášho názoru legálny a riadne skolaudovaný. Od 
odovzdania cesty I/61 v roku 1983 boli tieto pripojenia využívané, zo strany SSC IVSC Žilina riadne značené 
dopravnými značkami a všeobecne akceptované. Na základe zápisu z pracovného stretnutia dňa 21.9.2015 
sa v tejto lokalite nejedná o nehodové miesto a sú zabezpečené dostatočné rozhľadové pomery, preto 
nechápeme dôvody zrušenia napojenia na cestu I/61. Po vybudovaní diaľnice D1 sa dopravná situácia na 
ceste I/61 oproti minulosti značne zjednodušila a cestu I/61 využívajú po väčšine občania okolitých obcí, 
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preto nevidíme racionálny dôvod zrušenia týchto napojení.  Stav k dnešnému dňu je taký, že na oboch 
zrušených pripojeniach je odstránená konštrukcia komunikácie a vytvorená  prekážka pomocou násypu, čo 
je nebezpečnejšie ako boli pripojenia na cestu I/61. Dňa 23.10.2015 prišlo z Okresného úradu Trenčín 
povolenie na zrušenie pripojenia na cestu I/61 ale za určitých podmienok. jednou z nich bolo aj , že SSC si 
od obce vyžiada povolenie na zrušenie napojení, k tomu to však nedošlo. Obec voči tomuto rozhodnutiu 
dňa 3.11.2015 podala odvolanie súčasťou ktorého bola aj petícia 494 občanov z našej obce, ktorí požadujú 
zachovať tieto napojenia. 
Diskusia: 
občan p. Meliš – už keď začal Miroslav Ďurkech ml. s autobazárom, tak predchádzajúci starosta vedel, že 
to bude zrušené, 
starosta – ale o zrušení nie sú z predchádzajúceho obdobia na obci žiadne doklady,projekt,alebo povolenie 
občan p. Meliš – cítia sa dotknutí, že na Facebooku sú očierňovaní,  
poslankyňa Muráňová -  sa vyjadrila, že pán Meliš jej  volal domov večer aj do roboty,   vždy sa im obecné 
zastupiteľstvo snažilo vyjsť v ústrety ale keď sa niečo odsúhlasí tak oni stále chcú niečo nové. Vyjadrila sa, 
že keď sa ľudia na Facebooku na prekopanie napojenia pýtali tak ona sa vyjadrila, 
poslankyňa Čičútová – odpovedala p. Melišovi, že ona svoj názor tiež vždy vyjadrí,  
občan Ing. Štens – prišiel na zasadnutie obecného zastupiteľstva za petičný výbor, občania podpísali 
petíciu ako protest proti rozhodnutiu štátnych orgánov, aby boli orgány potrestané za to, že zničili majetok 
financovaný z peňazí daňových poplatníkov a žiadajú obnovenie prístupu. A ešte k pánovi Melišovi - 
vieme, čo všetko obec urobila, aby im bolo umožnené tam postaviť rodinný dom, napriek tomu, že mali 
úzky pozemok, vždy sa im vychádzalo v ústrety, teraz to už ľutuje, 
občan p. Meliš – on dával návrh aby sa tam odbočovalo,  lebo oni neboli proti IBV, oni chceli len retardér 
a predchádzajúci starosta povedal, že sa napojenie tam zruší, 
starosta – tvrdenie p. Meliša, že nie sú proti výstavbe IBV je v protiklade s tým, aké písomnosti  sú z ich 
strany na obecnom úrade, 
poslankyňa JUDr. Harišová – dala návrh, aby sa táto téma ukončila, aby sme počkali na vyjadrenie 
orgánov, nakoľko sme podali odvolanie, 
poslanec Adamec – aby  bolo v uznesení, že starosta má plnú moc ďalej v tejto veci konať. 
K bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 69/2015. 
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 
K bodu 6/ Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2015 
Starosta obce informoval o hospodárení obce k 30.9.2015. 
Diskusia: 
Poslankyňa JUDr. Harišová – sa informovala na príjmové položky konkrétne príjem z daní, príjmy za nájom 
6bj, Ďurkechová Helena, Čarovná záhrada, či sú riadne uhrádzané lebo   podľa nej je nízky príjem vykázaný 
k 30. 9. 2015, a výdavky na balíčky pre deti v HN prečo nie je nič čerpané. 
Starosta obce odpovedal, že obec poslala výzvy na úhradu nedoplatkov a balíčky pre deti v hmotnej núdzi - 
výdavok bude v decembri. 
Občan Ing. Štens – čo sa týka dane z nehnuteľností chce požiadať OZ  vo veci platenia dane za UaPS 
Plevník, že uhradili len polovicu dane nakoľko sú v súdnom spore s LaPS Plevník-Drienové , ktoré 
nepriznalo daň za pozemky, ktoré si dali zapísať, ak im súd pozemky vráti doplatia druhú polovicu dane.   
K bodu programu bolo prijaté uznesenie č.70/2015.  
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 
K bodu 7/ Návrh na zmenu rozpočtu za rok 2015 – rozpočtové opatrenia  
Starosta predložil obecnému zastupiteľstvu rozpočtové opatrenie č. 20 povolené prekročenie výdavkov pri 
dosiahnutí vyšších príjmov a rozpočtové opatrenie č. 21 – presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci 
schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové výdavky. Rozpočtové opatrenia sú 
prílohou zápisnice. Diskusia: nikto 
K bodu programu bolo prijaté uznesenie č.71/2015.  
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 
K bodu 8/ Návrh rozpočtového harmonogramu na rok 2016 
Starosta obce predložil návrh a informoval poslancov o príprave rozpočtu na rok 2016. Diskusia: nikto 
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K bodu bolo prijaté uznesenie č. 72/2015.  
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
      
K bodu 9/  Návrh na zaradenie obce do územia pôsobnosti MAS Naše Považie pre programové obdobie  
                    2014-2020 
Starosta obce informoval poslancov o návrhu, súčasťou MAS Naše Považie sme boli aj v minulom 
programovom období, prostredníctvom MAS sme získali finančné prostriedky na viacúčelové ihrisko, preto 
odporúča poslancom schváliť pokračovanie v tomto združení. Diskusia: nikto  
K bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 73/2015.  
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 
K bodu 10/ Rôzne 
a/ Starosta obce informoval poslancov o prácach na PHSR, ktorý bude schválený do konca roka. 
b/ Starosta obce informoval o plánovanom odvodnení na miestnej komunikácii Rajčuľa a oplotení  
     detského  ihriska  v tejto časti.  
c/ Starosta informoval o stave obecných automobilov, ktorých prevádzka, opravy a poistenie sú finančne  
     náročné.  
Diskusia: 
Poslanec Adamec - upozornil starostu na možnosť opravy automobilov v stavebnom učilišti. 
Poslankyňa Muráňová – riešiť kúrenie v KD 
Starosta -  v pripravovanom rozpočte budeme riešiť možnosť regulácie kúrenia, a úpravu a maľovanie 
starej sály, ako aj zväčšiť priestory ženského WC. 
Poslankyňa JUDr. Harišová – preverovala možnosť udeliť čestné občianstvo, obec musí mať schválené VZN. 
Poslankyňa Muráňová – stretnutie ZPOZ bude 20 novembra 2015 v Nimnici, je možnosť podať návrhy na 
ocenenia, niektoré obce už za 5 rokov práce dávajú ocenenia,  
Starosta – Okresný úrad v PB organizuje posedenie pod jedličkou pre dôchodcov dňa 4.12.2015 v Gastre 
v Považskej Bystrici s účasťou piatich dôchodcov z našej obce. Na slávnostnom posedení budú okrem 
iného oceňovaní dôchodcovia z jednotlivých obcí, starosta navrhuje oceniť za našu obec pani Boženu 
Zigovú. 
Poslanec Adamec – žiada uviesť v zápise – napísať žiadosť o vyčistenie potoka na Povodie Váhu, lebo sa 
vylieva a je zanesený, aby obec mala písomne potvrdené, že sme o to žiadali Povodie Váhu.  
Starosta obce –  už sme to riešili a budeme opäť, v najbližšej dobe plánujeme orezať lipy pri cintoríne, 
máme povolenie na vyrezanie stromov okolo cesty od mosta pri P. Bednárovi až k pálenici, elektrikári 
urobili prerezávku pod elektrickým vedením v časti pri pálenici a mali by pokračovať pri maštaliach. 
Občan Ing. Štens – žiada aj za pána Cipricha Ladislava  vysporiadať pozemky pod plánovanú miestnu cestu 
od KD k Ladislavovi Uríkovi, žiada to zaradiť do rozpočtu na budúci rok. 
K bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 74/2015. 
Hlasovanie : Za: 9 poslancov, Proti: 0, Zdržal sa : 0 
 
K bodu 11/ Záver 
Starosta poďakoval prítomným  za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
       

 
Starosta obce:   Miroslav Kremeň 
 
 
Overovatelia :   Čičútová Ľubomíra 
                                        
                                           Kuchár Ján 
 
Zapísala:   Ing.Milena Kremeňová                       


